
 

 

 

Verslag van de lente academie in Alkmaar       Datum 12 mei 2025 
 
 
De locatie: 
Liv Inn Hoeverstaete Alkmaar, Schelfhoutlaan 2 Alkmaar 
 
Aanwezig waren afgevaardigden van:  Heereveen, Hilversum, Utrecht, 
Loenen aan de Vecht, Kudelstaart, Beverwijk, Oostpoort, Delft, Zwolle 
uiteraard Alkmaar en van Habion : Els, Ank en Hermien, 
 
 
Programma: 
 
15.00 uur inloop met gezellig genieten van het mooie lente weer op het terras.   
 
 

          
 
 
 15.30 uur Start welkom in Liv Inn Hoeverstaete door de huurdersvereniging 
 
 

         
 
     Marjan heet iedereen welkom          en ook een welkom door Habion, 



 

 

      
 
 
vervolgens vertelt Robin (onze huis-coordinator) hoe de organisatie van onze 
huurdersvereniging met al zijn commissie opgebouwd is en nog deels 
opgebouwd wordt. Tijdens zijn verhaal kwam de zaal al goed los met een 
groot aantal vragen en kwam er ook een aantal verschillen in aanpak boven  
water. We kunnen nog veel van elkaar leren. 
 
 

      
 
Het organisatieschema zoals dit nu bij ons wordt ontwikkeld 
Een groot vak barstensvol met activiteiten die al georganiseerd worden en  
daar onder een aantal kerntaken, bestuur, financiën, communicatie, 
entreecommissie , groene vingers, klusteam, preventie, tuingroep, zorg en 
beweging en de ambassadeurs. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Rondleiding door de Liv Inn door de Huurderscommissieleden 
 

       
 

 
 

 
= 
Boekpresentatie van het boek Onze 
Blauwe Proeftuin door Ton van Steen. 
Bewoner van Liv Inn Hoeverstaete. 
 



 

 

                    
 
Laura en Elisa praten ons bij over de voortgang met de Vastgoedmanagers  
en de onderhoudspartijen 
 
Na een aarzelend begin op de vraag of er wat verbeterd was in het laatste jaar 
kwamen er heel snel zo veel problemen op tafel waardoor duidelijk werd  
dat er nog niet veel verbeterd was. Niet of veel te laat of fout reageren op de 
mailtjes die  er gestuurd worden was het probleem dat eigenlijk bij alle 
aanwezigen de boventoon voerde. Er zal toch beter naar bv  alle 
energierekeningen gekeken moeten worden. En er moet beter geluisterd 
worden naar de berichten uit het land.  Er is weer verbetering beloofd. 
Gelukkig waren er wel een paar pluspuntjes geconstateerd zodat we toch 
gezellig aan het laatste onderdeel eten en bijpraten konden beginnen. 
 

 
 
 
 



 

 

 
 
Als laatste wordt de Huurdersvereniging nog even bedankt voor de organisatie 
van deze bijeenkomst. 
 
Na nog even nagenieten van het mooie weer kon iedereen tevreden aan zijn 
of haar thuisreis beginnen en op naar de volgende bijeenkomst. 
 
De ad hoc notulist van de dag Kees van der Korf  
 
 


